





Mission 宗旨

Our factory is located at Dongguan in China with over 250,000 square feet, with over 20 years of professional knowledge and experience to produce finest metal, nylon, plastic and invisible zippers.

We produce from molding & tooling, die-casting, weaving, dyeing, spray-painting, electroplating to zipper finishing.

We believe in "people" and "value for money". The leadership team together with our global organization upholds this believes. Our "state-of-the-art" facilities, vertical integrated manufacturing process, technical expertise, local knowledge and professional individuals enable us to offer "value for money" to our global customers.

我們的廠房設立於中國東莞市,佔地超過廿五萬平方英呎,憑著二十 多年的生產經驗和專業知識,製造出各類高品質的拉鏈款式,如金屬、尼龍、塑膠及隱形。

我們的生產過程,由拉鏈的模具壓鑄、印染、織造、噴漆至電鍍,都 是一絲不苟。

我們遍佈世界各地的領導人員及團隊,都抱持同一信念,堅信"人材"和"物有所值"。我們配備完善的設施、靈巧的工藝、傑出的專才、豐富的知慧,將使我們為專貴的客戶提供"物超所值"的產品及服務誠諾。









FACTORY SECTION 廠房







ELECTROPLATING DEPARTMENT

















OUR PHILOSOPHY ON QUALITY 我們的品質理念



Although perfect quality is elusive, we continuously strive, to improve and reach that goal. People are the key for successful quality management, and strict quality control is the starting point of good management. Quality products are brought forth by sound manufacturing practices, not just inspection. Only with full awareness of all employees on quality control will there be continuous improvement of quality.

品質只有更好沒有最好,然後我們的目標是竭盡 全力達至更好。嚴格的質量和良好的技能人員 管理是成功的關鍵,高質量的產品不僅只是 檢查,更需要配合製造業者優良的管理。 更有效的方法是全體人員徹底地專注嚴格 質量的重要,持續不斷定期培訓。









RECIPROCATION TEST

SALT SPRAY CORROSION TEST 鹽水噴霧測試



COLOR FASTNESS TO WASHING TEST 耐洗色牢度測試



COLOR FASTNESS TO CROCKING TEST 耐摩擦色牢度測試



